
Vse za partizane —
do dokončne zmage

Že v prvih dneh okupadje sosežene vključilev OF. Veliko jih jeodšlov par-
(izane, veliko jih je delalo na (erenu; pazifc so na otroke borcev in aktivislov.
zbirale zanje brano, obleku. skrbele, da so inlerniranci dobivali pakete... Ka-
sneje so dobile svojo organizacijo Slovensko protifašistično /ensko zvezo

' (SPŽZ), ki je pred 40 leti 16. in 17. oktobra imela svoj pri kongres v Dobrniču.

Angelca Ocepek, prva predsedmica
glavnega odbora SPŽZ

Po uvoilnih in pozdravnih besedah
Angele Ocepek je Mara Rupena v
svojem političnem referatu dejala.
»Tisti, ki so vodili narod dolgih 23
let, so ga v najtežjih dneh izdaii prav
tako sramotno, kakor je bilo sra-
motno vse njihovo delo. V hladnih

aprilskih dneh leta 1941 so nas pro-
dali kot nevredno blago.« O tem, da
se žene kljub temu niso predale, je
spregovorila Mica Šlander. O delu in
nalogah, ki še čakajo slovenske žene,
pa je pisala Helena Puhar.

Sto šestdeset delegatk je sprejelo
kongresno resolucijo ter izvolilo
glavni in ožji odbor SPŽZ. Za pred-
sednico je bila izvoljena Angela
Ocepek, v odboru pa so bile: Mara
Rupena-Osohiik, Helena Puhar,
Mica Draksler, Francka Šobar.

O delu kongresa je v Naši ženi de-
cembra 1943 zapisala Angela Mah-
nič: »Prvi kongres SPŽZ je bil odraz
stvarnosti in neponarejenih želja
vseh poštenih in zavednih slovenskih
žena. Zato bomo tudi vse izpolnile
obljubo, ki smo jo dale ta dan. Nada-
Ijevale bomo boj proti okupatorju in
vsem njegovim pomagačem...«
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